
     MESTNA OBČINA MARIBOR 
                 MESTNI SVET 
Ulica heroja Staneta 1, 2000 MARIBOR 

  

Številka: 06100-0001/99 
Datum: 28. januar 1999 

Z A P I S N I K 

2. seje Mestnega sveta Mestne občine Maribor, ki je bila 25. januarja 1999 ob 12. uri v 
prostorih Univerze v Mariboru, Inštitut Informacijskih znanosti Maribor, Prešernova ul. 17, 
sejna soba 103/I. 

  

1. točka 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI  

Sejo je pričel in vodil župan Mestne občine Maribor, Boris SOVIČ. Ugotovil je, da je bilo na 
seji prisotnih 44 članov mestnega sveta, kar je več kot polovica in lahko le-ta po določilu 52. 
člena poslovnika mestnega sveta veljavno odloča. 

  

Na seji so bili prisotni:  

Aleš ARIH, Marjan BAČKO, Miroslav BLAŽIČ, Stanislav BRGLEZ, Melita CIMERMAN, 
dr. Marjan Zlatko FRANGEŽ, Anton GAČNIK, Drago JAGER, Jožef JAGODNIK, Andrej 
KOCUVAN, mag. Srečko KOKALJ, Jožef KOPRIVNIKAR, Davorin KRAJNC, Dragica 
KRAJNČIČ, Vekoslava KRAŠOVEC, Pavel KRISTAN, dr. Alojz KRIŽMAN, Zdravko 
LUKETIČ, Milena MAK, Bernarda MARKO, Gorazd MAZEJ, Branko MEDIK, Magdalena 
MEDVED, Karl MIDLIL, Anton PARTLJIČ, Bojan PEČE, Sašo PEČE, Monika PIBERL, 
mag. Alfonz PODGORELEC, mag. Majda POTRATA, Valter PRISTOVNIK, mag. Jože 
PROTNER, Smiljan PUŠENJAK, Tanja RANT, Andrej STRAMLIČ, Urška ŠITUM, 
Rosanda ŠTAMBERGER, dr. Igor TIČAR, Emil TOMAŽIČ, prim.dr.Zmago TURK, Drago 
VAUPOTIČ, Jasmina VIDMAR, Gorazd ZUPAN in Mirko ŽLENDER. 

S potrditvijo mandata nadomestnemu članu mestnega sveta, Bogdanu ČEPIČU, je bilo 
vključno z njim prisotnih vseh 45 članov mestnega sveta.  

Ostali prisotni:  

Boris SOVIČ - župan Mestne občine Maribor, Branko GREGORIČ, Ivan HRASTNIK, Nada 
LORBEK, Svetlana MIHALENKO, Jožica PRIZMIČ - služba Mestnega sveta, Anton 
ŠEBART - v.d. načelnika Upravne enote Maribor, Slava KURTIN - predstojnica oddelka za 
splošne in pravne zadeve, Helga MUSIL - svetovalka župana za izvirne prihodke proračuna, 
Karin JURŠE - v.d. predstojnice oddelka za gospodarske dejavnosti, Zvonko FIŠTRAVEC - 



predstojnik oddelka za finance, Alenka BRVAR-PALIAGA - pomočnica predstojnika 
oddelka za finance, dr. Vesna SMAKA-KINCL - Zavod za varstvo okolja, Goran RAJIĆ - 
predstojnik oddelka za družbene dejavnosti, Andrej KRAPŠE - predstojnik oddelka za 
gospodarjenje z občinskim premoženjem, mag. Edvard MAKUC - direktor Marlesa Pohištvo 
d.o.o., Ana URBAJS - Slovenska razvojna družba in predstavniki sredstev javnega 
obveščanja.  

  

Zapisnikarica : 

Sharon PODJAVRŠEK - služba Mestnega sveta 

Na mize so člani mestnega sveta prejeli: 

• Dodatno gradivo k GMS - 004 k 12. točki dnevnega reda - Sklep o imenovanju 
komisije za pripravo odločitve o sporazumni razdelitvi premoženja  

• Dodatno gradivo k GMS - 005 k 14. točki dnevnega reda - Sklenitev prisilne 
poravnave z družbo Marles - Pohištvo Maribor d.o.o.  

• Peticijo za ohranitev Tezenskega gozda v območju S-38 oz. Te 8  

Župan je člane mestnega sveta seznanil s prispelo peticijo za ohranitev Tezenskega gozda v 
območju S-38 oz. Te 8. Podpisalo jo je 482 podpisnikov, ki zahtevajo, da se v dolgoročnem 
prostorskem planu Mestne občine Maribor, v urbanističnih zasnovah in vseh prostorskih 
planskih aktih opredeli gozdna površina v območju S-38 (Te 8) med Panonsko ulico, Ulico 
Kragujevskih žrtev, Ptujsko cesto in energetskim koridorjem, razen na lokaciji predvideni za 
gradnjo doma za ostarele občane, kot trajno zaščitena gozdna površina.  

Podpisnikom peticije bodo v skladu s statutom mestnega sveta strokovne službe pripravile 
odgovor do naslednje redne seje mestnega sveta.  

  

Člani mestnega sveta so na pobudo svetnika Smiljana PUŠENJAKA z minuto molka posvetili 
spominu na nedavno preminulega svetnika v prejšnjem mandatu, Jožefa HOLERJA, dipl. 
pravnika, ki je bil med drugim ustanovitelj Zelenih v Mariboru, poslanec v prvi sestavi 
mestne skupščine v DPZ in član Slovenske ljudske stranke.  

  

2. točka 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

  

Predlog dnevnega reda so člani mestnega sveta prejeli z vabilom za sklic seje. 



Valter PRISTOVNIK je predlagal umik 7. točke dnevnega reda - Predlog za imenovanje 
delovnih teles Mestnega sveta Mestne občine Maribor GMS - 016, v kateri manjka predlog za 
imenovanje odbora za kulturo, šolstvo in šport.  

Župan je predlagal, da se GMS - 014 Informacija o načinu izterjave dolga iz naslova 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, pod 18. točko dnevnega reda, umakne.  

Župan je ugotovil, da je prisotnih 43 članov mestnega sveta in predlagal v sprejem 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor umika s predlaganega dnevnega reda 2. seje 7. točko 
- Predlog za imenovanje delovnih teles Mestnega sveta Mestne občine Maribor GMS - 
016.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (10 ZA, 30 PROTI od 43 prisotnih) ugotovil, DA 
SKLEP NI SPREJET. 

  

  

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme dnevni red 2. seje, in sicer: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2.  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

3. Potrditev zapisnika 1. seje mestnega sveta 

4. Pobude in vprašanja članov mestnega sveta 

5. Predlog za potrditev mandata nadomestnemu članu Mestnega sveta Mestne občine 
Maribor GMS - 013 

6. Predlog za imenovanje podžupana in določitev višine plače GMS - 015 

7. Predlog za imenovanje delovnih teles Mestnega sveta Mestne občine Maribor GMS 
- 016 

8. Predlog za imenovanje predstavnika lokalne skupnosti kot predstavnika 
ustanovitelja v svet Srednje šole za gostinstvo in turizem Maribor GMS - 010 

9. Predlog za podajo mnenja o kandidatu za imenovanje ravnatelja Osnovne šole 
Slave Klavora v Mariboru GMS - 011 

10. Predlog za razrešitev dosedanjega in imenovanje novega člana nadzornega sveta 
družbe ZIM - zasnove in vodenje investicij d.o.o. GMS - 012 

11. Predlog za podajo soglasja k imenovanju direktorja MRA, p.o. GMS - 017 

12. Sklep o načinu financiranja političnih strank v Mestnem svetu Mestne občine 
Maribor GMS - 009 



13. Sklep o imenovanju komisije za pripravo odločitve o sporazumni razdelitvi 
premoženja GMS - 004 

14.  Sklenitev prisilne poravnave z družbo Marles - Pohištvo Maribor, d.o.o. GMS - 005 

15. Sklep o ukinitvi statusa nepremičnin v splošni rabi - parc.št. 1267 - neplodno v 
izmeri 82 m2, prip.vl.št. 1035, k.o. Tezno GMS - 006 

16.  Sklep o ukinitvi statusa nepremičnin v splošni rabi - par.št.534/1 - neplodno v 
izmeri 65 m2, 532/2 - neplodno v izmeri 128 m2 in 534/3 - neplodno v izmeri 30 m2, 
pripl.vl.št. 1222, k.o sp. Radvanje GMS - 007 

17. Predlog sklepa za konverzijo terjatev Mestne občine Maribor v lastniški delež 
družbe Pik d.d. GMS - 008 

Župan je na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 3 PROTI od 43 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

  

3. točka 

POTRDITEV ZAPISNIKA 1. SEJE MESTNEGA SVETA 

  

Zapisnik 1. seje mestnega sveta so svetniki prejeli z vabilom za sklic seje.  

Vodja službe mestnega sveta, Branko GREGORIČ, je podal pregled izvajanja sprejetih 
sklepov 1. seje mestnega sveta.  

Razprave ni bilo, župan je ugotovil, da je prisotnih 42 članov mestnega sveta in predlagal v 
sprejem 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor potrdi zapisnik 1. seje mestnega sveta. 

Župan je na podlagi izida glasovanja (42 ZA, 0 PROTI od 42 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET soglasno.  

4. točka 

POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV MESTNEGA SVETA 

  

Podane so bile naslednje P O B U D E : 

Pobuda št. 001 - dr. Jože KOPRIVNIKAR 



Predlaga, da se aktivnosti pri informiranju članov MS ter ostalih občanov na spletni strani 
http:maribor.uni-mb.so/obcina nadaljujejo, morda tudi malo "osvežijo". Predlaga ustrezno 
aktivnost in vključitev zapisa aktov, ki so potrebni za tovrstne objave.  

Pobuda št. 002 - Marjan BAČKO 

Potrebna je ureditev dovolj širokih kolesarskih stez na obeh straneh Gosposvetske ceste od 
študentskih domov do gledališča, saj sedaj kolesarji divjajo po pločnikih med pešci in 
parkiranimi avtomobili. 

Pobuda št. 003 - Smiljan PUŠENJAK 

Pristojna občinska služba naj poišče pravno možnost, kako se lahko občani ubranijo pretirane 
količine reklamnih oglasov v nabiralnikih. Pred leti je bil podoben nered urejen v občinskem 
odloku o oglaševanju.  

Direktor mestnega inšpektorata, Branko AŠIČ, je pojasnil, da je po odloku o oglaševanju za 
izognitev reklamnih letakov potrebno na poštnem nabiralniku nalepiti nedvoumen napis, da se 
ne želi prejemati reklamnega gradiva. Če se gradivo kljub temu prejema, je možno zadevo 
predati sodniku za prekrške.  

Pobuda št. 004 - Jasmina VIDMAR 

Festival Lent je ena pomembnejših mariborskih prireditev, v času katere se ob Dravi postavi 
tudi veliko število stojnic in uličnih gostišč, ki ob dnevni svetlobi niso "paša za oči". Predlaga, 
da Zavod za turizem v sodelovanju z zainteresiranimi institucijami pripravi strategijo in 
podobo uličnih gostišč in razstavišč ter vsega, kar se pojavlja in postavlja na mestnih ulicah, 
in tako določa podobo mesta, in ki bodo odsevala vsaj nekaj duha in mere dobrega okusa, ki 
ga mesto vendarle premore.  

Pobuda št. 005 - dr. Marjan Zlatko FRANGEŽ 

Zdravniki - stomatologi, ki so se odločili za privatno prakso, vendar imajo koncesijo, torej jih 
na nek način sofinancira država, bi naj sodelovali v organizirani dežurni zobozdravstveni 
praksi v mestu. V imenu poštenosti, odgovornosti, bi morali zobozdravniki, ki imajo državno 
koncesijo, sodelovati pri organizaciji urgentne zobozdravniške službe.  

Pobuda št. 006 - Melita CIMERMAN 

Predlaga, da se v okviru Mestne občine Maribor ustanovi komisija, ki bo imela nalogo, da 
skrbi za estetski videz mesta. Občina bi odprla posebno telefonsko linijo z avtomatskim 
odzivnikom, na katero bi lahko občani sporočali vse, kar so v svojem okolju opazili 
(polomljene klopi, drevesa, manjkajoče plošče na sprehajališčih, razpadajoče fasade ipd.) 

Pobuda št. 007 - Magda MEDVED 

17.10.1997 je bil pri Agenciji RS za prestrukturiranje in privatizacijo ustavljen postopek 
lastninjenja Mariborskega sejma, Loška ul. 13 Maribor, in je bilo ugotovljeno, da je družbeni 
kapital Mariborskega sejma v 100% lasti občine. Daje pobudo, da župan zadolži posameznika 
ali občinsko službo, ki bo izpeljala pravni postopek in ugotovila dejansko finančno stanje in 



premoženjsko stanje Mariborskega sejma, ter s tem zaščitila in pravno uredila lastnino Mestne 
občine Maribor. 

Pobuda št. 008 - Monika PIBERL 

Lista Glas žensk predlaga, da se člani mestnega sveta odpovedo sejninam oz. jih namenijo za 
pomoč socialno ogroženim. Podobno pobudo o odpovedi sejninam so že sprejeli tudi v drugih 
občinah. Denar se naj nameni za socialno ogrožene, upokojence z nizkimi pokojninami, za 
dodatno zaposlitev pri javnih delih... 

Pobuda št. 009 - Monika PIBERL 

Peš poti na pobreškem pokopališču se naj tlakujejo ali asfaltirajo.  

Pobuda št. 010 - Monika PIBERL 

Strelišče je potrebno po hitrem postopku odstraniti. Nikakor ne spada v strnjeno in spalno 
naselje, kakor tudi ne v bližino term. 

Pobuda št. 011 - Monika PIBERL 

Sedeži na avtobusnih postajah so zelo nepraktični, v jesenskem in zimskem času so zelo 
hladni, zato predlaga, da se prevlečejo z takšnim materialom, kot so prevlečeni sedeži na 
sedežnicah na smučiščih.  

Pobuda št. 012 - Monika PIBERL 

Predlaga, da mestni svet sprejme sklep, in sicer: 

V primeru, da član MS prestopi iz liste ali stranke, s pomočjo katere je bil izvoljen, v drugo 
stranko, mora tak član odstopiti iz mestnega sveta in prepustiti mesto naslednjemu članu na 
isti listi.  

Pobuda št. 013 - Aleš ARIH 

Iz opuščenih tovarn je spomeniškem varstvu uspelo rešiti preko 70 strojev, naprav in orodij, 
ki so deponirani v eni izmed TAM-ovih hal. 

Poleg reševanja mariborske tehniške dediščine si že dalj časa prizadevamo, da bi zaščitili 
opuščeno Opekarno Košaki.  

Predlaga, da se podpre pobuda za razglasitev Opekarne Košaki za tehniški spomenik.  

Goran RAJIĆ, predstojnik oddelka za družbene dejavnosti, je pojasnil, da je za kakršenkoli 
ukrep v smeri zaščite Opekarne Košaki potrebna predhodna uskladitev z vlado RS.  

Pobuda št. 014 - Valter PRISTOVNIK 

Predlaga, da ustrezne službe čimprej pripravijo odlok o ustanovitvi samostojnega sklada 
Mestne občine Maribor za razvoj malega gospodarstva in turizma. 



  

Postavljena so bila naslednja V P R A Š A N J A: 

Vprašanje št. 001 - Marjan BAČKO 

Kdo bo odgovarjal, če bo prišlo do smrtne nesreče pri nezavarovanih električnih napeljavah 
javne razsvetljave na igriščih osnovne šole Franca Rozmana - Staneta in Vzgojno varstvene 
ustanove Borisa Pečeta? Štirje drogovi razsvetljave imajo odprte električne vodnike, menda 
brez toka, in otroci vsak dan stikajo po teh napeljavah. Vprašuje, kaj bo v primeru, če bo kdo 
nenadno vključil to razsvetljavo. Prav tako je odprt tokokrog v Nasipni ulici pod železniškim 
viaduktom. Ustrezne službe Elektra naj to čimprej uredijo.  

Vprašanje št. 002 - Smiljan PUŠENJAK 

Glede zanemarjene in zapuščene hiše na Partizanski c. 51 vprašuje, če ta hiša ni last nikogar 
ali ne bi morda materialna služba izdala naročilo, da začasno zazidajo vhod te hiše, ki je 
mestu v sramoto.  

Predstojnica oddelka za splošne in pravne zadeve, Slava KURTIN je na seji obrazložila, da 
hiša ni v občinski, temveč v privatni lasti. Poseg v tujo lastnino ni mogoč, to je stvar lastnika 
oz. urbanistične inšpekcije, ki tudi ni v pristojnosti občine, ampak države.  

Branko AŠIČ, direktor mestnega inšpektorata je povedal, da je lastnik hiše na Partizanski c. 
51 g. Branko LAZAREVIČ. Kar je v pristojnosti mestne inšpekcije, je v postopku, zaprtje 
objekta pa je stvar urbanistične inšpekcije.  

Vprašanje št. 003 - Jasmina VIDMAR 

Prednovoletni sejem, ki se je dogajal v istem času kot ena eminentnejših mariborskih 
prireditev, Zlata Lisica, kjer bi se moralo mesto pokazati v najboljši luči, je podobo mesta 
popolnoma popačil.  

Pristojni za področje turizma v mestu naj odgovorijo, kaj se želi obiskovalcem in 
obiskovalkam mesta pokazati in kaj s kakšno prireditvijo doseči.  

Vprašuje: 

Kako izbirajo udeležence na Novoletnem sejmu, kakšna je strategija in kakšni pogoji 
sodelovanja? 

Vprašanje št. 004 - Monika PIBERL 

Po 24. členu Statuta Mestne občine Maribor imajo člani MS z iste volilne liste pravico, da 
ustanovijo klub svetnic/svetnikov te liste. 

Po tem členu torej članica volilne liste GLAS ŽENSK ne more biti članica kluba svetnikov 
LDS.Vprašuje: 
Kako to, da je lahko članica volilne liste GLAS ŽENSK gospodična Urška ŠITUM v klubu 
svetnikov LDS, glede na to, da 24. člen statuta tega ne dopušča? 



Vprašanje št. 005 - Aleš ARIH 

Kdaj se bo odstranila moteča steklena gajba na Grajskem trgu in kdaj bo Glavni trg dobil 
novo vsebino? 

Vprašanje št. 006 - Valter PRISTOVNIK 

Območna obrtna zbornica in sekcija taxi služb v Mariboru zahteva od pristojnih služb Mestne 
občine Maribor, da v najkrajšem času pripravijo osnutek odloka oz. odlok o taxi službah, saj 
je na tem področju veliko nerešenih vprašanj. Vprašuje: 

Zakaj še danes nimamo odloka o taxi službah v Mariboru? 

Vprašanje št. 007 - dr. Alojz KRIŽMAN 

Rekonstrukcija odseka cesta M3 Fontana - Turnerjeva je bila v celoti zajeta v proračunu za 
leto 1998. Dela so se pričela v oktobru 1998 in bila v začetku decembra prekinjena, za kar 
pričakuje pojasnilo in zagotovilo o izvedbi del skladno z dokumentacijo. Župan naj s svojimi 
strokovnimi službami poda poročilo o izvajanju del, porabi finančnih sredstev in izvedbi, 
usklajeni z ureditvenimi pogoji.  

Pripomba svetnika Saša PEČETA je napisana v obliki magnetograma in je sestavni del 
zapisnika.  

  

5. točka 

PREDLOG ZA POTRDITEV MANDATA NADOMESTNEMU ČLANU MESTNEGA 
SVETA MESTNE OBČINE MARIBOR 

  

Gradivo GMS - 013 so člani mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta.  

Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, razprave ni bilo, župan je ugotovil, da je prisotnih 44 
članov mestnega sveta in predlagal v sprejem 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor potrdi mandat nadomestnemu članu mestnega sveta 
Bogdanu ČEPIČU za opravljanje funkcije člana mestnega sveta.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (44 ZA, 0 PROTI od 44 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

Svetnik Sašo PEČE je imel pripombo k rezultatu glasovanja, zato je župan predlagal naslednji 

SKLEP: 



Mestni svet Mestne občine Maribor bo o predlogu za potrditev mandata nadomestnemu 
članu Mestnega sveta Mestne občine Maribor ponovno glasoval.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (39 ZA, 0 PROTI od 44 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor potrdi mandat nadomestnemu članu mestnega sveta 
Bogdanu ČEPIČU za opravljanje funkcije člana mestnega sveta.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (40 ZA, 0 PROTI od 44 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

  

6. točka 

SKLEP O IMENOVANJU PODŽUPANA IN DOLOČITVI VIŠINE PLAČE 

Gradivo GMS - 015 so člani mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta.  

Uvodno obrazložitev je podal župan, Boris SOVIČ. 

Razprave ni bilo, zato je župan ugotovil, da je prisotnih 45 članov mestnega sveta in predlagal 
v sprejem 

SKLEP: 

1. Mestni svet Mestne občine Maribor imenuje s 25. 01.1999 za podžupana Mestne 
občine Maribor, mag. Jožeta PROTNERJA, člana mestnega sveta. Funkcijo 
podžupana opravlja poklicno.  

Mag. Jože PROTNER bo v primeru predčasnega prenehanja mandata župana 
opravljal funkcijo župana v času do sprejema sklepa o predčasnem prenehanju 
mandata in razpisa nadomestnih volitev do izvolitve novega župana.  

Mag. Jože PROTNER kot podžupan pomaga županu pri njegovem delu ter 
opravlja posamezne naloge iz pristojnosti župana, za katere ga župan pooblasti. 
Podžupan nadomešča župana v primeru njegove odsotnosti ali zadržanosti. V 
času nadomeščanja opravlja podžupan tekoče naloge iz pristojnosti župana in 
tiste naloge, za katere ga župan pooblasti.  

2. Mag. Jože PROTNER ima pravico do plače v višini 80% izračunane plače 
župana Mestne občine Maribor.  

Sklep se v delu, ki določa višino plače, uporablja do sprejetja akta mestnega sveta 
Mestne občine Maribor o določitvi višini plače oziroma dela plače podžupana in dela 
plače člana mestnega sveta.  



Župan je na podlagi izida glasovanja (45 ZA, 0 PROTI od 45 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

Župan je mag. Jožetu PROTNERJU k imenovanju čestital in ga pozval, da prebere in podpiše 
slovesno izjavo.  

  

7. točka 

PREDLOG ZA IMENOVANJE DELOVNIH TELES MESTNEGA SVETA MESTNE 
OBČINE MARIBOR 

  

Gradivo GMS - 016 so člani mestnega sveta prejeli v skladu z dogovorom na koordinaciji s 
predstavniki klubov svetnikov, ki je bila dne 11.01.1999. 

Uvodno obrazložitev je podal Gorazd ZUPAN, predsednik komisije za mandatna vprašanja 
volitve in imenovanja.  

Valter PRISTOVNIK je v razpravi opozoril na kršitev statuta in poslovnika, ki v sestavi 
delovnih teles in funkcij določa proporcionalno zastopanost strank oz. list v mestnem svetu.  

Boris SOVIČ, župan mestne občine Maribor, je pojasnil, da ne gre za kršitev poslovnika oz. 
statuta.  

Svetnik PRISTOVNIK z pojasnilom ni bil zadovoljen, zato je župan v skladu z 42. členom 
poslovnika predlagal, da o vprašanju kršitve poslovnika odloči mestni svet, in predlagal v 
sprejem 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor s Predlogom za imenovanje delovnih teles Mestnega 
sveta Mestne občine Maribor GMS - 016 ni kršil poslovnika oz. statuta Mestne občine 
Maribor.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (31 ZA, 6 PROTI od 42 prisotnih), DA JE SKLEP 
SPREJET.  

  

Član mestnega sveta, dr. Alojz KRIŽMAN, je trdil, da je kršen 30. člen poslovnika mestnega 
sveta v smislu neutemeljitve kasneje poslanega gradiva k tej točki dnevnega reda. 

Predlagatelj je v uvodu dopisa navedel, da pošilja gradivo v skladu z dogovorom na 
koordinaciji s predstavniki klubov svetnikov, ki je bilo dne 11.01.1999, je pojasnil župan. 



V razpravi, v kateri so sodelovali: Zdravko LUKETIČ, Bojan PEČE, dr. Alojz KRIŽMAN, 
Aleš ARIH, Valter PRISTOVNIK, Jože JAGODNIK, Pavel KRISTAN, so bile podane 
naslednje pripombe: 

• V primeru, da se funkcija podžupana in hkrati funkcija podpredsedniškega mesta v 
odboru izključujeta, se naj predlog za imenovanje v delovnem telesu mestnega sveta 
oz. odboru, umakne.  

• V gradivu manjka predlog odbora za kulturo, šolstvo in šport.  
• V skladu z 88. členom poslovnika lahko mestni svet ustanovi komisije s sklepom, ki 

določi njihovo sestavo in opredeli delovno področje. Takšne komisije potrebujemo na 
dveh področjih, in sicer na področju za poimenovanje ulic, ki je v velikem zaostanku 
ter na področju koordiniranja vseh tistih institucij, ki se ukvarjajo z problemom 
zasvojenosti.  

• Oblikovanju nadzornega odbora, ki je tako kot mestni svet in župan, organ mesta 
Maribor, je potrebno dati prednost.  

• 27. člen statuta navaja, da se mora pri sestavi delovnih teles in funkcij v njih, 
upoštevati proporcionalna zastopanost strank oz. list v mestnem svetu, kar ni 
upoštevano pri predlogu imenovanja odbora za kmetijstvo, gozdarstvo in preskrbo.  

Predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja , Gorazd ZUPAN, je podal 
dodatne obrazložitve. 

Župan je zaključil razpravo, ugotovil, da je prisotnih 42 članov in predlagal v sprejem 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor na podlagi 16., 27., 28., 29. in 38. člena Statuta 
Mestne občine Maribor (MUV, št. 27/95, 13/98, 17/98 in 23/98) ter 71. in 90. člena 
Poslovnika mestnega sveta Mestne občine Maribor (MUV, št. 2/96) i m e n u j e 

  

ODBOR ZA KOMUNALNE IN GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE v sestavi: 

predsednik 

1. Anton GAČNIK 

podpredsednik 

2. Davorin KRAJNC 

člani: 

3. Milan PETEK 

4. Mag. Srečko KOKALJ 

5. Vitja RODE 



6. Monika PIBERL 

7. dr. Alojz KRIŽMAN 

ODBOR ZA GOSPODARSTVO v sestavi: 

predsednik 

1. Davorin KRAJNC 

podpredsednik 

2. Monika PIBERL 

člani: 

3. Dr. Igor TIČAR 

4. Tomaž OREŠIČ 

5. Branko MEDIK 

6. Valter PRISTOVNIK 

7. Janez PRAPROTNIK 

ODBOR ZA FINANCE v sestavi: 

predsednik 

1. Stanislav BRGLEZ 

podpredsednik 

2. Mag. Srečko KOKALJ 

člani: 

3. Mag. Štefan JAKOVAC 

4. Pavel KRISTAN 

5. Bogdan ČEPIČ 

6. Karl MIDLIL 

7. Magdalena MEDVED 

ODBOR ZA SOCIALO, ZDRAVSTVO IN MLADINO v sestavi: 



predsednica 

1. Jasmina VIDMAR 

podpredsednik 

2. Marjan BAČKO 

člani: 

3. Urška ŠITUM 

4. Vekoslava KRAŠOVEC 

5. Mag. Marjan Zlatko FRANGEŽ 

6. Milena MAK 

7. Dr. Zmago TURK 

ODBOR ZA KMETIJSTVO, GOZDARSTVO IN PRESKRBO v sestavi: 

predsednik 

1. Karl MIDLIL 

podpredsednik 

2. Mag. Jože PROTNER 

člani: 

3. Borut AMBROŽIČ 

4. Dr. Igor Vojtic 

5. Drago VAUPOTIČ 

6. Valter PRISTOVNIK 

ODBOR ZA UREJANJE PROSTORA IN VARSTVO OKOLJA v sestavi: 

predsednik: 

1. Dr. Alojz KRIŽMAN 

podpredsednik: 

2. Pavel KRISTAN 



člani: 

3. Matjaž BERTONCELJ 

4. Dr. Igor TIČAR 

5. Dr. Danijel REBOLJ 

6. Andrej STRAMLIČ 

7. Bernarda MARKO 

ODBOR ZA LOKALNO SAMOUPRAVO IN SPLOŠNE ZADEVE v sestavi: 

predsednik 

1. Miroslav BLAŽIČ 

podpredsednik 

2. Smiljan PUŠENJAK 

člani: 

3. Rosanda ŠTAMBERGER 

4. Tanja RANT 

5. Dragica KRAJNČIČ 

6. Gorazd MAZEJ 

7. Drago JAGER 

STATUTARNO-PRAVNA KOMISIJA v sestavi: 

predsednik 

1. Mirko ŽLENDER 

podpredsednik 

2. Bojan PEČE 

člani: 

3. Miroslav BLAŽIČ 

4. Davorin KRAJNC 



5. Magdalena MEDVED 

6. Emil TOMAŽIČ 

7. Sašo PEČE 

KOMISIJA ZA PRIZNANJA IN NAGRADE v sestavi: 

predsednik 

1. Sašo PEČE 

podpredsednik 

2. Gorazd MAZEJ 

člani: 

3. Mag. Alfonz PODGORELEC 

4. Avguštin VOLŠEK 

5. Aleš ARIH 

6. Marjetica BEDENIK 

Župan je na podlagi izida glasovanja (31 ZA, 6 PROTI od 42 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

  

8. točka 

PREDLOG ZA IMENOVANJE PREDSTAVNIKA LOKALNE SKUPNOSTI KOT 
PREDSTAVNIKA USTANOVITELJA V SVET SREDNJE ŠOLE ZA GOSTINSTVO 

IN TURIZEM MARIBOR 

Gradivo GMS - 010 so člani mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta.  

Uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  

Aleš ARIH je imel pripombo k obrazložitvi predloga za imenovanje predstavnika lokalne 
skupnosti kot predstavnika ustanovitelja v svet šole, v kateri manjkajo imena šestih 
kandidatov, predvsem pa kriteriji, po katerih komisija oblikuje predlog za imenovanje.  

Obrazložitev predloga bi morala vsebovati tudi vzrok, zaradi katerega posamezni kandidati 
niso oz. so bili izbrani ali izglasovani, je dodal Valter PRISTOVNIK.  

Dr. Alojz KRIŽMAN je izrazil dvom glede preveritve izobrazbe kandidata.  



V razpravi sta sodelovala še Emil TOMAŽIČ in Monika PIBERL. 

Gorazd ZUPAN, predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je podal 
odgovore in dodatne obrazložitve.  

Župan je zaključil razpravo, ugotovil, da je prisotnih 41 članov mestnega sveta in predlagal v 
sprejem.  

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor imenuje za predstavnika lokalne skupnosti kot 
predstavnika ustanovitelja v svet Srednje šole za gostinstvo in turizem Maribor, Milana 
RAZDEVŠKA, za dobo štirih let. 

Župan je na podlagi izida glasovanja (32 ZA, 5 PROTI od 41 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

  

9. točka 

PREDLOG ZA PODAJO MNENJA O KANDIDATU ZA IMENOVANJE 
RAVNATELJA OSNOVNE ŠOLE SLAVE KLAVORA V MARIBORU 

Gradivo GMS - 011 so člani mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta.  

Uvodne obrazložitve in razprave ni bilo, župan je ugotovil, da je prisotnih 41 članov mestnega 
sveta in predlagal v sprejem 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor daje za imenovanje ravnatelja v Osnovni šoli Slave 
Klavore pozitivno mnenje kandidatki Stanislavi FRANGEŽ.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (39 ZA, 0 PROTI od 41 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

  

10. točka 

PREDLOG ZA RAZREŠITEV DOSEDANJEGA IN IMENOVANJE NOVEGA 
ČLANA NADZORNEGA SVETA DRUŽBE ZIM - ZASNOVE IN VODENJE 

INVESTICIJ, d.o.o. 

  

Gradivo GMS - 012 so člani mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta.  

Uvodne obrazložitve ni bilo. 



V razpravi, v kateri so sodelovali: Bojan PEČE, Sašo PEČE in Tone GAČNIK, je Bojan 
PEČE ponovno opozoril na načelo proporcionalnosti, katerega narekuje 27. člen Statuta 
Mestne občine Maribor.  

Sašo PEČE je menil, da nadzorni svet ni delovno telo mestnega sveta, vendar je Bojan PEČE 
temu repliciral.  

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je predlog za imenovanje novega 
člana nadzornega sveta družbe ZIM soglasno sprejela, je povedal Tone GAČNIK, svetnik in 
član komisije.  

Župan je zaključil razpravo, ugotovil, da je prisotnih 41 članov mestnega sveta in predlagal v 
sprejem 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor v Nadzornem svetu družbe ZIM - Zasnove in 
vodenje investicij, d.o.o razreši Borisa ROŽMANA funkcije člana.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 2 PROTI od 41 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor za člana nadzornega sveta družbe ZIM - zasnove in 
vodenje investicij, d.o.o. imenuje dr. Matjaža MULEJA. 

Župan je na podlagi izida glasovanja (37 ZA, 0 PROTI od 41 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

  

11. točka 

PREDLOG ZA PODAJO SOGLASJA K IMENOVANJU DIREKTORJA MRA, p.o. 

  

Gradivo GMS - 017 so člani mestnega sveta prejeli v skladu z dogovorom na koordinaciji s 
predstavniki klubov svetnikov, ki je bila dne 11.01.1999. 

Uvodne obrazložitve in razprave ni bilo, župan je ugotovil, da je prisotnih 34 članov mestnega 
sveta in predlagal v sprejem 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor ne poda soglasja k imenovanju Vladimirja RUDLA 
za direktorja Mariborske razvojne agencije, p.o. 



Župan je na podlagi izida glasovanja (32 ZA, 0 PROTI od 34 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor zadolži svet zavoda Mariborske razvojne agencije, 
p.o., da za dobo šestih mesecev imenuje vršilca dolžnosti direktorja. 

Župan je na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 1 PROTI od 34 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

12. točka 

SKLEP O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PRIPRAVO ODLOČITVE O 
SPORAZUMNI RAZDELITVI PREMOŽENJA 

Gradivo GMS - 004 so člani mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta, 
dodatno gradivo k GMS - 004 so svetniki prejeli pred sejo.  

Uvodno obrazložitev je podala predstojnica oddelka za splošne in pravne zadeve, Slava 
KURTIN. 

Svetnika dr. Alojz KRIŽMAN in Bojan PEČE sta bila mnenja, da je neprimerno, da Mestni 
svet Mestne občine Maribor odloča o kandidatih občin Miklavž in Hoče-Slivnica. 

Slava KURTIN, predstojnica oddelka za splošne in pravne zadeve, je podala pravno 
obrazložitev.  

V razpravi je sodeloval še Valter PRISTOVNIK.  

Župan je zaključil razpravo, ugotovil, da je prisotnih 44 članov mestnega sveta in predlagal v 
sprejem 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor imenuje komisijo za pripravo odločitve o 
sporazumni razdelitvi premoženja v naslednji sestavi: 

za Mestno občino Maribor 

1. podžupan Mestne občine Maribor, predsednik komisije 

2. predsednik odbora za finance Mestnega sveta Mestne občine Maribor, član komisije 

3. Alenka Brvar-Paliaga, članica komisije 

4. Branka Atelšek, članica komisije 

5. Anica Kante, članica komisije  



za občino Hoče-Slivnica 

1. Jože Merkuš, član komisije  

2. Branko Falež, član komisije 

3. Herman Jakolič, član komisije  

za občino Miklavž 

1. Leo Kremžar, član komisije  

2. podžupan občine, član-ica komisije  

3. tajnik občine, član-ica komisije 

Naloga komisije je priprava kriterijev za delitev skupnega premoženja bivše Mestne 
občine Maribor in priprava sporazuma o razdelitvi skupnega premoženja.  

Za izvedbo nalog se določi okvirni rokovnik v naslednjem zaporedju: 

1. imenovanje skupne komisije na vseh občinskih svetih do 31.01.1999  
2. sprejem zaključnega računa bivše Mestne občine Maribor na svetih občin do 

28.02.1999  
3. izdelava kriterijev za delitev skupnega premoženja do 28.02.1999  
4. obravnava sporazumne odločitve o razdelitvi premoženja na svetih občin do 

31.01.1999  
5. sklenitev sporazuma o razdelitvi premoženja - župani občin do 30.04.1999.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (29 ZA, 8 PROTI od 44 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

13. točka 

SKLEP O NAČINU FINANCIRANJA POLITIČNIH STRANK V MESTNEM SVETU 
MESTNE OBČINE MARIBOR 

  

Gradivo GMS - 009 so člani mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta.  

Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, v razpravi so sodelovali: Monika PIBERL, Bojan 
PEČE, dr. Alojz KRIŽMAN, Valter PRISTOVNIK, Sašo PEČE, Miroslav BLAŽIČ, Andrej 
KOCUVAN in Mirko ŽLENDER. 

V tretjem stolpcu tabele je navedeno število članov, ki jih ima posamezna politična stranka v 
mestnem svetu. Svetnica Monika PIBERL je nasprotovala podatku, da ima Liberalna 
demokracija Slovenije v mestnem svetu 11 članov. Predlagala je popravek na število 10-ih 
članov, ker je menila, da je bil kršen 79. poslovnika  



Župan je ugotovil, da je prisotnih 43 članov mestnega sveta in predlagal v sprejem 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor v skladu z 42. členom poslovnika mestnega sveta 
ugotavlja, da 79. člen poslovnika mestnega sveta ni bil kršen.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (23 ZA, 16 PROTI od 43 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

V razpravi so bile podane naslednje pripombe: 

• Višina sredstev , ki bo pripadla posamezni politični stranki, ni odvisna od števila 
članov v mestnem svetu, ampak od števila dobljenih glasov na lokalnih volitvah, kar 
pomeni,da 39,20 SIT pripada stranki za vsak dobljeni glas.  

• V gradivu - Sklep o načinu financiranja političnih strank v Mestnem svetu Mestne 
občine Maribor se naj izbriše 3. kolona tabele, ki vsebuje število članov mestnega 
sveta po posameznih strankah.  

Župan je zaključil razpravo, ugotovil, da je prisotnih 43 članov mestnega sveta in predlagal v 
sprejem 

SKLEP: 

Političnim strankam, katerih listam so pripadli mandati za člane Mestnega sveta Mestne 
občine Maribor, pripadajo sredstva iz proračuna Mestne občine Maribor v višini 39,20 
SIT za vsak dobljeni glas na lokalnih volitvah za člane Mestnega sveta Mestne občine 
Maribor. 

Pripadajoča sredstva iz proračuna Mestne občine Maribor se usklajujejo z rastjo 
življenjskih stroškov v Republiki Sloveniji po podatkih Statističnega urada Republike 
Slovenije.  

Pripadajoča sredstva se političnim strankam dodeljujejo mesečno na njihov račun. 

Župan je na podlagi izida glasovanja (38 ZA, 3 PROTI od 43 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

  

14. točka 

SKLENITEV PRISILNE PORAVNAVE Z DRUŽBO MARLES - POHIŠTVO 
MARIBOR D.O.O. 

Gradivo GMS - 005 so člani mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta, 
dodatno gradivo (dopolnitev sklepa) so prejeli pred sejo.  

Uvodno obrazložitev je podala Helga MUSIL, svetovalka župana za izvirne prihodke 
proračuna.  



V razpravi o sklenitvi prisilne poravnave so sodelovali: Bojan PEČE, Sašo PEČE, Valter 
PRISTOVNIK, Vekoslava KRAŠOVEC, dr. Alojz KRIŽMAN, Zdravko LUKETIČ, Smiljan 
PUŠENJAK in Mirko ŽLENDER.  

Podani so bili naslednji predlogi in pripombe: 

• Med članicami koncerna Marles gre za solidarno odgovornost, kar pomeni, da dolg 
zavezuje poleg družbe z omejeno odgovornostjo Pohištvo, tudi ostale družbe.  

• V primeru odklonitve ponujene rešitve družbi Marles Pohištvo grozi stečaj, s tem pa 
izguba 237 delovnih mest. Marles se je v svoji gospodarski dejavnosti prestrukturiral, 
zato postaja bolj zanimiv za tržišče, s poplačilom terjatev v obliki lastniškega deleža bi 
lahko omogočili dolgoročni uspeh podjetja.  

• Zaradi preprečitve zlorabe sredstev je potreben nadzor dela vodstva takšnih družb.  
• V predlogu sklepa naj se natančno navede celotna prijavljena terjatev, to je 

87.454.958,30 SIT.  
• Celotna prijavljena terjatev se bi konvertirala v solastniški in ne lastniški delež.  

Helga MUSIL, svetovalka župana za izvirne prihodke proračuna, je med razpravo podala 
dodatne obrazložitve.  

Župan je zaključil razpravo, ugotovil, da je prisotnih 42 članov mestnega sveta in predlagal v 
sprejem 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor soglaša s sklenitvijo prisilne poravnave z dolžnikom 
Marles - Pohištvo Maribor d.o.o.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (41 ZA, 0 PROTI od 42 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

SKLEP: 

Mestna občina Maribor soglaša s poplačilom svoje prijavljene terjatve 87.454.958,30 
SIT v višini 20% z obračunano obrestno mero T + 4% na letni ravni od dneva pričetka 
postopka prisilne poravnave dalje do dokončnega poplačila v enem letu od dneva 
pravnomočnosti sklenjene prisilne poravnave.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (39 ZA, 0 PROTI od 42 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

SKLEP: 

V primeru uspele prisilne poravnave bo Mestna občine Maribor celotno prijavljeno 
terjatev 87.454.958,30 SIT, ugotovljeno v postopku prisilne poravnave, konvertirala v 
solastniški delež. 

Župan je na podlagi izida glasovanja (40 ZA, 0 PROTI od 42 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 



 
15. točka 

PREDLOG SKLEPA ZA KONVERZIJO TERJATEV MESTNE OBČINE MARIBOR 
V LASTNIŠKI DELEŽ DRUŽBE PIK D.D. 

  

Gradivo GMS - 008 so člani mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta, 
dodatno gradivo k GMS - 008 (popravek sklepa) pa so prejeli z vabilom za sklic seje.  

Uvodno obrazložitev je podala Karin JURŠE, v.d. predstojnice oddelka za gospodarske 
dejavnosti. 

Mirko ŽLENDER je opozoril na vprašanje preciznosti formulacije predlaganega sklepa, 
predvsem v zneskovnem smislu, saj je bilo v sklepu Vlade Republike Slovenije določeno, da 
je potrebno konvertirati cca 53 MIO SIT, kar se ne ujema s predlaganimi 62.758.537,81 SIT. 
Svetnik ŽLENDER je s pravnega vidika podal pripombo o pomanjkljivosti formulacij v 
nekaterih pogodbah, ki so bile sklenjene v Mestni občini Maribor, v upanju, da bomo v 
prihodnosti utrdili pravno kulturo. 

Svetnik Jože JAGODNIK je predlagal, da se pripravi pregled lastniških deležev, ki jih ima 
mestna občina v posameznih družbah, kaj se z njimi dogaja in ali je možna manipulacija le-
teh. 

Župan je zaključil razpravo, ugotovil, da je prisotnih 42 članov mestnega sveta in predlagal v 
sprejem 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor se seznani, da je višina terjatev Mestne občine 
Maribor do Pik-a d.d. na dan 31. 12. 1998 62.758.537,81 SIT. Mestni svet Mestne občine 
Maribor soglaša, da se omenjena terjatev spremeni v solastniški delež Mestne občine 
Maribor v družbi Pik d.d. 

Župan je na podlagi izida glasovanja (39 ZA, 0 PROTI od 42 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

SKLEP: 

Mestna uprava naj v treh mesecih pripravi podroben pregled stanja lastniških deležev 
Mestne občine Maribor v posameznih družbah, pridobljenih na osnovi konverzij.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (38 ZA, 0 PROTI od 42 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

  

16. točka 



SKLEP O UKINITVI STATUSA NEPREMIČNINE V SPLOŠNI RABI -  

PARC. ŠT. 1267 - NEPLODNO V IZMERI 82 M2, PRIP. VL.ŠT. 1035 K.O. TEZNO 

Gradivo GMS - 006 so člani mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta.  

Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, razprave ni bilo, župan je ugotovil, da je prisotnih 39 
članov mestnega sveta in predlagal v sprejem 

SKLEP: 

Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Sklep o ukinitvi statusa nepremičnine v 
splošni rabi - parc.št. 1267 - neplodno v izmeri 82 m2, prip. vl. št. 1035, k.o. Tezno.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (37 ZA, 0 PROTI od 39 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

  

17. točka 

SKLEP O UKINITVI STATUSA NEPREMIČNIN V SPLOŠNI RABI - PARC. ŠT. 
534/1 - NEPLODNO V IZMERI 65 M2, 534/2 - NEPLODNO V IZMERI 128 M2 IN 
534/3 - NEPLODNO V IZMERI 30 M2, PRIP. VL. ŠT. 1222, K.O. SP. RADVANJE 

Gradivo GMS - 007 so člani mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta.  

Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, razprave ni bilo, župan je ugotovil, da je prisotnih 39 
članov mestnega sveta in predlagal v sprejem 

SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Sklep o ukinitvi statusa nepremičnin v 
splošni rabi - parc. št. 534/1 - neplodno v izmeri 65 m2, 534/2 - neplodno v izmeri 128 m2 
in 534/3 - neplodno v izmeri 30 m2, pripl. vl. št. 1222 k.o. Sp. Radvanje.  

Župan je na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI od 39 prisotnih) ugotovil, DA JE 
SKLEP SPREJET. 

Seja je bila zaključena ob 16. uri in 30 minut.  

  

VODJA SLUŽBE  
MESTNEGA SVETA 

Branko GREGORIČ 

 ŽUPAN 
MESTNE OBČINE MARIBOR 

Boris SOVIČ, dipl.ing. 

 


